
 

 

12.10.2011 18:00-20:00  

EPL’i koosolek toimus Pirita surfiklubis. 

Juhatuse liikmetest kohal: Alar Vetik, Erno Kaasik, Kristjan Rotenberg, Raoul Burmann, Peeter 
Rebane, Toomas Jürjo, Rauni Tillisoo, Tõnis Kask. Lõpupoole saabus Ain Härmson. 

Päevakord:  

1) Korduv ülevaade finantsseisust  

Ülevaate finantsseisust said juhatuse liikmed, kes eelmisel koosolekul ei osalenud. 

2) Tegevussuundadede arutelu.  

Veelkord tõdesime, et strateegilise arengukava koostamisega on ära tehtud väga suur ja 
mahukas töö. Paraku jäävad selle ja ilmselt ka järgmise aasta plaanid täitmata. 
Võislusspordi ja kalendri kohalt organisatsioon toimib.  
Surfielu üldist arengut häirib täna suur lõhe harrastajate ja liidu vahel. Osapoolte 
ühistegevust nähti erinevates it-lahendustes. Paraku on hea toode väga kallis. Seega 
tuleb leida teisi lahendusi. Veel oli idee kaardistada surfarid. Kes kus asub ja sedapidi 
hakata lahendama tavasurfarite muresid. (Pärnu,Saaremaa jt.) Lihtsaid lahendusi pole 
aga juhatus võtab probleemi teadmiseks.  

 

Päevakorra väliselt vaatasime üle karikate pakkumised.  
Otsus: Tellime hooaja lõpupeo karikad Meelis Uusmäelt. 

Koosolekut külastas peokorraldaja Maret Soom, kes esitas EPL’i hooaja lõpupeost omapoolse 
nägemuse. Erinevad peokohad, osalejate arv, programm, muusika valik jm. Mitmed välja käidud 
variandid tundusid huvitavad. 

Otsus: Eesti Purjelaualiidu hooaja lõpupeo korraldab suures osas Maret Soom. 

Maret lubas peokohtade pakkumisega tegelema hakata. Juhatuse liikmed omalt poolt püüavad 
kontakteeruda lohesurfiliidu juhtidega, et võimalusel läbi viia ühine lõpupidu. 

 

Protokollis Tõnis Kask 


